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Harşit Vadisi Platformu hızlı başladı Gaffaro Fındık başarı ödülünü aldı

ESNAF DA İSYAN BAYRAĞINI AÇTI

Belediye asfaltlama
çalışmasını tamamladı

arşit Vadisi’ne yapı-

Hlacak yatırımlar ile il-
gili çalışmalar yap-

mak amacıyla Tirebolu Der-
nekleri Federasyonu (TİRDEF), 
Harşit Federasyonu, bazı der-
nek ve kişilerce kurulan ve bir-
çok sivil toplum örgütü tarafın-
dan desteklenen Harşit Vadisi 
Platformu, Harşit vadisine ya-
pılacak öncelikli yatırımın 
duble yol olduğunu açıkladı.

TİRDEF Genel Merkezi’nde 
gerçekleştirilen toplantıya Har-
şit Vadisi Kurucu Başkanı Çınar 

Çetinkaya, TİRDEF Genel 
Başkanı İbrahim Aydın, Har-
şit Federasyonu Genel 
Başkanı Temel Bilecen, Do-
ğankent ve Çevre Köyleri 
Derneği Başkanı Turan Ka-
badayı, Zeytinburnu Tire-
bolular Derneği Başkanı 
Recep Karayakupoğlu, Gi-
resun Medya Platformu 
Başkanı İbrahim Balcıoğlu 
ile spor yazarı ve televiz-
yon yorumcusu Haldun 
Domaç katıldı.

>2'de
Haber: Mehmet Yaşar

Fın dık sek tö rün de 
önemli bir marka olan ve 
bu konuda yaptığı ihra-
catla da ön sıralarda 
gelen Gaffaro Fındık, ihra-
catını en çok arttıran fir-
malar arasındaki yerini 
alırken; bunun karşılığı ola-

rak da Tarım ve Orman Ba-
kanlığı tarafından ödüle 
layık görüldü.

Tarımsal Kalkınmayı 
Des tek le me Ku ru mu 
(TKDK) tarafından düzen-
lenen “TKDK 15. Yıl Değer-
lendirme Toplantısı ve Yatı-

rımcı Buluşması”, Tarım ve 
Orman Bakanı Vahit Kiriş-
çi’nin de katılımıyla yapılır-
ken; bu toplantıda ihracatını 
en çok arttıran firmalara 
ödüller verildi.

Fındıkta yaptığı yüksek 
katma değerli hizmetlerle is-
mini yurt çapında duyuran 
bir firma olan Gaffaro Fındık 
Firması’nı temsilen Anka-
ra’daki toplantıya davet edi-
len şirketin Yönetim Kurulu 
Başkanı Halil Ak, Tarım ve 
Orman Bakanı Kirişçi tarafın-
dan ödüllendirildi.

Bakan Kirişçi, ödül töre-
ninde yaptığı konuşmada, 
tarımsal ve diğer alanlarda 
başarı gösteren firmaları kut-
ladıktan sonra, toplam 15 
firma yöneticisine plaket tak-
dim etti.

Haber: Dursun Onur

da insanlar güzel bir rüya 
görse bile hayra yoracak 
durumlarının kalmadığını 
ifade etti.

Ülkede her günün bir 
‘kara gün’ olarak geçtiğini 
kaydeden Kara, “Peş peşe 
bitmek bilmeyen ardı ar-
kası kesilmeyen zamlarla 
vatandaş yeni bir güne 
uyanırken kafasına gözü-
ne öyle darbeler alıyor ki 
peş peşe yumruk yiyen 
boksör gibi olmuş durum-
dadır. Bu zam yağmurla-
rından hiçbir kimsenin 
beni ilgilendirmez diyecek 
durumda olmadığı gibi 
elektrik ve doğalgaza ya-
pılan zamların haberi 
daha sıcaklığını kaybet-
meden kabus gibi insan-
ların üzerine her akşam 
akaryakıt zamları yağıyor” 
ifadesinde bulundu.

>2'de
Haber: Dursun Onur

Giresun Esnaf ve Sa-
natkârlar Odaları Birliği 
(GESOB) Başkanı Ali Kara, 
son yapılan zamlara çok 
sert tepki gösterdi.

Kara, “Peş peşe bitmek 
bilmeyen ardı arkası kesil-
meyen zamlarla vatan-
daş yeni bir güne uyanır-
ken kafasına gözüne öyle 
darbeler alıyor ki peş peşe 
yumruk yiyen boksör gibi 
olmuş durumdadır. Artan 
girdi maliyetleri, asgari 
ücret, akaryakıt, doğal-
gaz, inşaat sektörü zamla-
rı esnafımızı artık son dura-
ğa getirmiştir. Kimse sesi-
mizi duymuyor ya da duy-
mak istemiyor. Batıyoruz 
ey devlet yetkilileri, batıyo-
ruz” dedi.

Kara, yaptığı açıkla-
mada, insanların her yeni 
yıla girerken bir umut taşı-
dıklarını ancak 2022 yılın-

Tirebolu Belediye Baş-
kanı Burhan Takır, “İlçemi-
zin şehir içi yollarının bir kıs-
mında zamanla meyda-
na gelen ve araç trafiği-
nin aksamasına neden 
olan kasisler ve bozulma-
ları, belediyemizce baş-
lattığımız asfaltlama çalış-
malarını tamamladık” 
dedi.

Takır, yaptığı açıklama-
da, yaz sezonunun yaklaş-
masıyla ilçe nüfusunda 
artış yaşanacağını ifade 
ederek, hem ilçe halkına 
hem de misafir le rine 
daha iyi hizmet vermek is-
tediklerini söyledi.

Çalışmalar kapsamın-
da 2 bin ton asfalt kullan-
dıklarını aktaran Takır, şun-
ları belirtti:

“ Va tan daş la rı mı zın 

uzun süredir çözüm bekle-
diği ve aynı zamanda il-
çemizin estetiğine de ya-
kışmayan görüntü lere 
neden olan bozulmaları 
gidererek yollarımızı daha 
rahat ve konforlu hale ge-
tirdik. Personellerimizin 

emek ve gayretleri ile ta-
mamlanan çalışmalarımız 
sonucunda sürücülerimiz ve 
yayalarımız artık daha gü-
venli ve modern bir ulaşım 
imkanına sahip olacaklar.”

Haber: Mehmet Yaşar

‘Çevre Haftası’ etkinliği plajda gerçekleşti
“Türkiye Çevre Haftası” 

kapsamında, Tirebolu’da da 
bir etkinlik düzenlendi ve be-
lediye plajında çevre temizli-
ği yapıldı.

Tirebolu Kaymakamı Mu-
hammed Lütfi Kotan’ın neza-
retinde gerçekleştirilen etkin-
liğe; Belediye Başkan Yar-
dımcısı Kazım Tarakçı ile 
kurum amirleri, öğrenciler, 
öğretmenler ve vatandaşlar 
katıldı. >2'de

Haber: Mehmet Yaşar

Lise öğrencilerinin imal 
ettiği tekne sahibini buldu

neyi satın alan iş insanının 
eski okul arkadaşı olduğu-
nu ifade ederken; tekne-
nin Ünal Şensoy’a hayırlı ol-
masını diledi ve bundan 
sonra da yeni siparişlere 
cevap vermek için yeni 
imalatlara devam ede-
ceklerini söyledi.

Fiber tekne imal eden 
Tirebolu Piri Reis MTAL’de, 
büyük mutluluk yaşanır-
ken; okul müdürü Aldemir, 
bu işi başaran öğrenci ve 
öğretmenleriyle gurur duy-
duğunu sözlerine ekledi.

Haber: Mehmet Yaşar

Tirebolu’da geleceğin 
denizcilerini yetiştiren ve 
deniz araçları da yapılan 
Piri Reis Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi’nde imal 
edilen 4,5 metre boyun-
daki fiber tekne, tamam-
lanır tamamlanmaz sahi-
bini buldu.

Söz konusu tekneye 
talip olan Giresunlu iş insa-
nı Ünal Şensoy, Tirebolu’ya 
gelerek, yapılan tekneyi 
satın aldı.

Tirebolu Piri Reis MTAL 
Müdürü Deniz Aldemir, 
okula ilk imalatları olan tek-

İş dünyasından 
zamlara tepki

Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Hasan Çakırmelikoğlu, “Elekt-
riğin, 2022 yılı işletme maliyet 
kalemindeki oranları altüst et-
tiğini görmekteyiz. Normal se-
viyenin üstünde gelen enerji 
maliyetlerindeki artış, bölge-
miz başta olmak üzere ülke-
mizin sosyo-ekonomik istatisti-
ğini zorlamaktadır. Bununla bir-
likte 2022 yılının ikinci dilimin-

den itibaren gıdadan 
beyaz eşyaya kadar tüm 
ürün elementlerinde fiyat 
artışlarının kaçınılmaz ola-
cağını ne yazık ki görece-
ğiz” dedi.

Çakırmelikoğlu, yaptığı 
açıklamada, 1 Haziran ta-
rihinden itibaren sanayi ve 
ticarethanelerde kullanı-
lan elektriğe yüzde 25 
zam uygulanmasının ma-
liyetleri afaki artıracağını 
ve beraberinde tüketim 
ürünlerinde fiyat artışları-
nın bir birini izleyeceğine 
dikkati çekti.

İ ş  dün ya s ı n ın  en 
önemli gider kalemleri 
içinde yer alan enerji ve 
işçi maliyetlerinin domino 
etkisi yaratacağını ifade 
eden Çakırmelikoğlu, şu 
değerlendirmede bulun-
du: 

>2'de
Haber: Dursun Onur
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Harşit Vadisi Platformu hızlı başladı
çalışmalarının genişletil-
mesi ve devamlılığının 
sağlanması gerektiğini, 
bu konuda sivil toplum ku-
ruluşları ve vatandaşlara, 
bölgeye yapılacak yatı-
rımların neden yapılması 
gerektiğinin iyi anlatılması 
gerektiğini belirtti.

Kapanış konuşmasını 
yapan Çınar Çetinkaya, 
gerek Kuşkaya gölet bara-
jının yapılması, gerek tu-
rizm gerekse kültürel yatı-
rımların vadiye yapılabil-
mesi için öncelikle Tirebo-
lu-Torul duble yolunun ya-
pılması gerektiğini belirte-
rek platformun birinci ön-
celiğinin duble yolun yatı-
rım kapsamına alınması ol-
duğunu söyledi.

Çetinkaya bu yolun ya-
pılmasının ardındın plat-
formun vadi boyunca ya-
pılacak diğer yatırımlar ko-
nusunda da çalışmalar ya-
pacağını belirtti.

Haber: Mehmet Yaşar

<Baştarafı 1'de
Harşit Vadisi Kurucu Başka-

nı Çınar Çetinkaya platfor-
mun kurulma çalışmaları ve 
amaçları konusunda açıkla-
malarda bulunup, şunları kay-
detti:

“Harşit Vadisi Platformunu 
tanıtmak ve Tirebolu-Torul 
Duble yol projesini anlatmak 
üzere hafta arasında kurucu-
larımızdan Kenan Paltun ve 
Bilal Doma ile TBMM’nde çe-
şitli görüşmeler yaptık. Millet-

vekillerimiz Cemal Öztürk, 
Sabri Öztürk ve Emine Gü-
lizar Emecan’a yaptığımız 
ziyaretlerde platformu-
muzun amacını anlatıp, 
Harşit Vadisi’ne yapılması-
nı istediğimiz yatırımlar ko-
nusunda destek istedik. Ay-
rıca Harşit Vadisi’ni, bura-
da daha önce sivil toplum 
örgütlerinin yaptığı çalış-
maları, hangi yatırımı 
neden istediğimizi anlattı-
ğımız tanıtım kitapçığımızı 

da hediye ettik. Projesi 
daha önceki yıllarda yapı-
lan Tirebolu-Torul duble yo-
lunun yatırım kapsamına 
alınması için vekillerimizle 
görüş alışverişinde bulun-
duk.”

TİRDEF Başkanı İbrahim 
Aydın, Harşit Federasyonu 
Başkanı Temel Bilecen ve 
Giresun Medya Platformu 
Başkanı İbrahim Balcıoğlu 
da yaptıkları konuşmalar-
da Tirebolu’ya, Harşit’e ve 
vadiye yapılacak yatırım-
lar konusundaki düşünce-
lerini ifade ederek Harşit 
Vadisi Platformu ile birlikte 
bölgeye yapılacak yatı-
rımlar konusunda çalış-
malarına devam ede-
ceklerini belirttiler.

Haldun Domaç da 
TİRDEF Genel Başkanlığı 
yaptığı dönemde Tirebolu 
ile ilgili birçok konuda yap-
tıkları çalışmalarla ilgili bil-
giler verdi.

Domaç, platformun 

ESNAF DA İSYAN BAYRAĞINI AÇTI

mıyor ya da yanıltıcı bilgi-
ler veriliyor. Buradan her-
kese yüksek sesle sesleni-
yoruz.

Batıyoruz ey devlet yet-
ki li le ri. İmdat, imdat, 
imdat.”

Haber: Dursun Onur

<Baştarafı 1'de
“HER ŞEYE OTOMATİĞE BAĞ-

LANMIŞ GİBİ ZAM YAPILIYOR”
Kara, bütün mal ve hiz-

metlerin temel girdisi niteliğin-
deki mal ve ürünlere otomati-
ğe bağlanmış gibi zam yapıl-
dığını hatırlatarak, şunları kay-
detti:

“Elekt r ik kul lan ma yan 
konut ya da işyeri veya sana-
yici olabilir mi? Dolayısıyla 
elektriğin genel fiyat hareket-
leri üzerinde doğrudan etkisi 
olmaktadır. Birde dolaylı etkisi 
olmaktadır. Aynı gerçek do-
ğalgaz, akaryakıt ve motorin 
için de geçerlidir. Bu maliyet 
yükünün altından piyasalar 
nasıl kalkacaktır. İnşaat mal-
zemelerinde fiyatlar uçmuş 
temel gıda maddelerinin, 
ilaçların yanına yanaşılmaz 
olmuş, yetkililerin ise fiyat artış-
larının sonuna geldik, düzeli-
yor dedikleri yerde yeni zam-
lar rüzgarı hızı ile ülkeyi kasırga 
fırtınasına çevirmiş durumda-
dır.

Konu ile ilgili yetkililerin yok 
aracılar, yok marketler, yok 
stokçular, çare olarak yok enf-
lasyon timleri veya enflasyon-

la mücadele sadece hü-
kümetin işi değil gibi açık-
lamalara bu milletin artık il-
tifat edecek ne gücü 
nede mecali kalmıştır.

Ali Kara, artan zamlar 
karşısında tüm kesimin 
artık son durağa geldiğine 
dikkat çekerek, devlet yet-
kililerine de şu çağrıyı 
yaptı:

“ARTAN GİRDİ MALİYET-
LERİ HERKESİ SON DURAĞA 
GETİRDİ”

“Bugün tüm meslek 
dallarında esnaflarımız ve 
vatandaşlarımız gelen acı-
masız ve dünyada örneği 
görülmemiş zamlar sonu-
cu dükkanlarında ve evle-
rinde elektrik düğmelerini 
açamaz duruma, araçla-
rını yerinden oynatamaz 
hale gelmiştir. Artan girdi 
maliyetleri, asgari ücret, 
akaryakıt, doğalgaz, inşa-
at sektörü zamları esnafı-
mızı artık son durağa getir-
miştir. Alarm zilleri kulakları-
mızı sağır etmeye başla-
mış ve son durağa gelmiş 
durumdayız. Esnaf ve sa-
natkarlar için bundan son-

rası iflas ve işyeri kapatma 
yanında icra ve mahke-
me kapılarını mesken tut-
mak olacaktır.

Kimse sesimizi duymu-
yor ya da duymak istemi-
yor. Üst düzey yetkililere 
ülke gerçekleri ya aktarıl-

‘Çevre Haftası’ etkinliği plajda gerçekleşti
Baştarafı 1'de
Yurt çapında eş za-

manlı olarak yapılan söz 
konusu etkinliğe katılanlar, 
belediye plajında bir 
araya gelerek, çöp topla-
ma faaliyetinde bulundu-
lar.

Belediye plajını baştan 
aşağı temizleyen katılım-
cılar, temiz çevrede yaşa-
manın önemine dikkat çe-
kerlerken; etkinliğe katılan 
öğrenciler de ellerindeki 
dövizlerle etkinliğe destek 
oldular.

T i re bo lu Be le di ye 
Plajı’nda gerçekleşen et-
kinlik sonunda bir konuş-
ma yapan Kaymakam 

Kotan; doğal evrenin ko-
runması, sürdürülebi lir 
yaşam çevrelerinin oluştu-
rulması ve iklim değişikliği 
ile mücadele konularında 

çevre bilincinin arttırılması 
gerektiğini vurgulayıp, tüm 
katılımcılara teşekkür etti.

Haber: Mehmet Yaşar

İş dünyasından 
zamlara tepki

<Baştarafı 1'de
“Elektriğin, 2022 yılı iş-

letme maliyet kaleminde-
ki oranları altüst ettiğini gör-
mekteyiz. Yeni yıl ve yılın 
ikinci diliminde elektriğe 
uygulanan fiyat artış oran-
ları sadece işletmelerimizi 
değil, tüm tüketiciyi etkile-
yecek bir domino etkisi ya-
ratmaktadır. Normal sevi-
yenin üs tünde gelen 
ener ji maliyet lerindeki 
artış, bölgemiz başta 
olmak üzere ülkemizin sos-
yo-ekonomik istatistiğini 

zorlamaktadır. İşçi giderle-
ri maliyetlerine ek olarak or-
taya çıkan enerji maliyeti-
nin ülkemiz ve işletmeleri-
mizin geleceği açısından 
mutlak kabul edilebilir se-
viyelere indirilmesi gerek-
mektedir. Aksi durumda 
2022 yılının ikinci dilimin-
den itibaren gıdadan 
beyaz eşyaya kadar tüm 
ürün elementlerinde fiyat 
artışlarının kaçınılmaz ola-
cağını ne yazık ki görece-
ğiz.”

Haber: Dursun Onur

Harşit şehitleri için anıt 
ve anma günü önerisi

Tarih Bilim Uzmanı 
Adnan Yazıcı, resmi kayıt-
lara göre isimleri tespit edi-
len 200'e yakın şehit aske-
rin birçoğunun mezarının 
kaybolmak üzere olduğu-
nu belirterek, bu şehitlerin 
hatırasına bir anıtın yapıla-
rak tarihi belirlenecek bir 
anma gününün gerçek-
leştirilmesi önerisinde bu-
lundu.

Giresun Üniversitesi Kül-
türel Faaliyetler Toplulu-
ğu'nun Harşit Dernekler Fe-
derasyonu'nun desteğin-
de düzenlediği, "Harşit Sa-
vunması" konulu panel 
gerçekleştirildi.

Birinci Dünya Savaşı sı-
rasında 1916-1917 yılları 
arasında Rus Ordusu tara-
fından Harşit Vadisi bölge-
sine yapılan işgal ve işga-
le karşı gösterilen olağa-
nüstü direnişin anlatıldığı 
"Harşit Savunması" pane-
linde, Fen Edebiyat Fakül-
tesi Tarih Bölümü Başkanı 
Prof. Dr. Sezai Balcı, Tarih 
Bilim Uzmanı ve Harşit Sa-
vunması kitabının yazarı 
Adnan Yazıcı, Sosyal Bilim-
ler Meslek Yüksekokulu 
Müdür Yardımcısı Öğr. 
Gör. İsmail Bayram birer 
sunum yaptılar.

Pa nel de, Prof. Dr. 
Sezai Balcı Harşit yöresinin 
son bin yıllık tarihi hakkında 
bilgiler verdi. Anadolu'nun 
Türk yurdu haline gelmesi 
sürecinde bölgede cere-
yan eden olaylardan ke-

sitler sunan Balcı, bölge-
nin hem siyasi hem de kül-
türel açıdan önemli bir st-
ratejik merkez olduğunu 
vurguladı.

Tarih Bilim Uzmanı 
Adnan Yazıcı da yaptığı ko-
nuşmasında, sayıları 100 
bini bulan Rus birliklerinin 
yaklaşık 18 ay süren işgali 
sırasında, onlara karşı 
koyan 36 bin civarındaki 
Türk askeri birliğinin direni-
şinden örnekler verdi.

Askeri birliklerin müca-
delesinin yanı sıra milis kuv-
vetler tarafından da des-
teklenen direniş ve direni-
şin sonuçları hakkında bil-
giler sunan Adnan Yazıcı, 
resmi kayıtlara göre isim-
leri tespit edilen 200'e 
yakın şehit askerin birço-
ğunun mezarının kaybol-
mak üzere olduğunu be-
lirterek, bu şehitlerin aziz 
hatırasına ithafen bir anıtın 
ve tarihi belirlenecek bir 
anma gününün gerçek-
leştirilmesinin önemine 
vurgu yaptı.

Panelde son olarak söz 
alan Öğr.Gör. İsmail Bay-
ram, Harşit Savunmasının 
yeteri kadar yazılı kaynak-
lara geçemediğini hatır-
latarak, bu konudaki eksik-
liklerin tamamlanması için 
ellerinden geleni yapa-
caklarını belirtti.

Öğr.Gör. İsmail Bay-
ram, Harşit ilçesinin adının 
1964 yılında çıkarılan bir 
kararname ile "Doğan-

kent" olarak değiştirilmesinin 
çok yanlış bir karar olduğunu 
belirterek; mekan isimlerini 
değiştirme şeklinde alınan 
kararların bir kültürel kırım an-
lamına geldiğini söyledi.

Harşit isminin tekrar geri 
alınması için merkezi İstan-
bul'da bulunan Harşit Der-
nekler Federasyonu ile birlik-
te bir çalışma başlattıklarını, 
federasyon başkanı Temel Bi-
l e cen ' i n  bu  ko nu da  
TBMM'ne başvurduğunu ha-
tırlatan Bayram, şehitlerin 
aziz hatıralarını yaşatmanın 
vicdani ve ahlaki bir sorum-
luluk olduğunu belirtip, ilçe 
adının değiştirilmesi ile unu-
tulmaya yüz tutan tarihin ve 
kültürel değerlerin tekrar gün 
yüzüne çıkarılması için gay-
ret göstereceklerini ifade 
etti.

Giresun İl Jandarma Alay 
Komutanlığı ve Giresun Özel 
Harekat Komutan lığı'na 
mensup askerler ve emniyet 
mensupları ile bazı gazilerin 
de izlediği panel, Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr. Güven 
Özdem'in yaptığı konuşma-
sıyla sona erdi.

KÖYDES yatırımları takip edilecek

yıllık yatırım programına 
uygun projelere öncelik 
verilmesini, projelerin seçi-
minde uzun vadeli çevre-
sel etkiler ve ekolojik den-
genin de gözetilmesinin 
gerekliliğine dikkat çekti.

(Giresun Valliği)

Gi re sun Va l i s i  Enver 
Ünlü'nün başkanlığında 2022 
yılı KÖYDES ödeneklerinin kul-
lanımı ve yapılacak çalışma-
ların da ele alındığı değerlen-
dirme ve koordinasyon top-
lantısı yapıldı.

Vali Ünlü başkanlığında 
gerçekleştirilen toplantıya; 
Vali Yardımcısı Hasan Tanrıse-
ven ve Davut Sinanoğlu, kay-
makamlar, İl Genel Meclisi 
Başkanı Ahmet Şahin ve icracı 
kurumların en üst düzeyde 
temsilcileri katıldı.

Toplantıda; Giresun’da 
2020, 2021 yılları ile 2022 yılı-
nın ilk beş ayında meydana 
gelen (yağmur, kar, heyelan, 
su taşkını gibi) doğal olaylar so-
nucu oluşan hasarların gide-
rilmesi için yapılan çalışmalar 
ile 2022 yılı KÖYDES ödenekle-

rinin yerinde ve zamanın-
da kullanılması için yapıl-
ması gereken hususlar ele 
alındı.

Giresun’da yaşanan 
afetin izlerinin silinmesi için 
yapılan çalışmalar ile KÖY-
DES kapsamında yapılan 
çalışmamaların takibinin ti-
tizlikler yapılmasını isteyen 
Vali Ünlü, hazırlanan proje-
lere zaman kaybetmeksi-
zin baş lanılmasını ve 
devam eden çalışmala-
rın da bir an önce sonuç-
landırılması için kayma-
kamlar ve ilgili kurum amir-
leri başta olmak üzere 
tüm teknik ve idari perso-
nellerin de sahada ve 
masa başında çalışmala-
rını aksatmadan devam 
ettirmeleri talimatı verdi.

Bu çalışmaları yerine 
getirirken de planlama, ko-
ordinasyon ve değerlen-
dirmenin vazgeçilmezleri 
olacağına vurgu yapan 
Vali Ünlü, programın oluş-
turulmasında; bölge, il 
çevre düzeni ve il özel ida-
resi stratejik planlarıyla ilin 
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2022 ürününe gübre darbesi
larından GÜBRETAŞ üreti-
me yüksek maliyet ve üre-
tici gübre arzını kestiği için 
ara vermiş durumda. Yük-
sek maliyetlerden dolayı 
sanayici gübre üretemi-
yor, üretici ise fahiş fiyattan 
dolayı gübre satın alıp, ba-
ğına, bahçesine atamı-
yor. Buda verim ve kalite-
ye olumsuz yönde yansı-
yor” dedi.

“FINDIKTA DÖKÜLME 
OLABİLİR”

Diğer tarım ürünlerinde 
olduğu gibi fındık tarımın-
da da kışlık ve yazlık güb-
renin olmazsa olmazı ol-
duğuna dikkat çeken 
Karan şunları belirtti:

“Bu yıl çoğu üreticimiz 
bahçesine gübre atama-
dı. Şuanda gübre atan ile 
gübre atmayan üreticileri-
mizin bahçeleri kendini 
belli etmeye başladı. Azot 
eksikliği yaşanan fındık 
bahçelerinde sararma 
söz konusu. Azot ihtiyacını 
karşılayamayan bahçe-
lerdeki fındıklar kendini 
besleyemeyeceği için dö-
külme olacaktır, buda re-
kolte düşüklüğüne neden 
olacaktır. Fındıkta düşük re-
kolte demek üretici ve ül-
kenin kaybı anlamına 
gelir. Sonuç olarak siyasi-
lere gübre fiyatlarıyla ilgili 
yaptığımız çağrılar hep ya-
nıtsız kaldı, fındık üreticisi 
bahçesine gübre atama-
dı.”

Haber: Mehmet Yaşar

Giresun Ziraat Odası Baş-
kanı Nurittin Karan, fahiş gübre 
fiyatlarından dolayı üreticilerin 
bahçelerine gübre atamadı-
ğını belirterek, yaşanan azot 
eksikliği nedeniyle de fındık 
bahçelerinde sararma başla-
dığını söyledi.

Karan, yaptığı açıklama-
da, 2022 yılı fındık rekoltesinin 
gerek doğal afetlerden kay-
naklı, gerekse de tarımsal an-
lamda yapılması gereken 
ama bu yıl fahiş fiyatlardan 
dolayı yapılamayan gübrele-
me ve ilaçlamalardan dolayı 
düşük gerçekleşmesinin bek-
lendiğini kaydetti.

“ G Ü B R E  Ü R E T İ M İ  D E  
DURDU”

Türkiye Tarım Kredi Koope-
ratifleri iştiraki olan GÜBRE-
TAŞ’ın gübre üretimine ara ver-

diğini yönünde haberler 
aldıklarını belirten Karan, 
“Daha önce yapmış oldu-
ğumuz açıklamalarda 
‘üretici fahiş fiyatlardan do-
layı bahçesine, bağına 
gübre atamıyor. Gübre fi-
yatlarına acilen müdaha-

le edilmeli. Fındık üreticisi 
bahçesine gübre ata-
mazsa rekolte kaybı yaşa-
nır ’ yönündeki serzenişleri-
mizde gelinen noktada 
haklı çıktık. Duyumlarımıza 
göre Türkiye’de gübre üre-
timinin önde gelen firma-

Tığlı: “Enflasyon 
rakamları dehşet verici”

TBMM Başkanlık Diva-
nı Üyesi CHP Giresun Mil-
letveki li Necati Tığlı, 
“ENAG tarafından açıkla-
nan gerçek rakamları bı-
rakın bir kenara, tüm veri 
ve istatistikleri iktidarın si-
parişi üzerine ayarlayan 
TÜİK’in açıkladığı rakam-
lar bile dehşet ve endişe 
verici bir seviyeye gele-
rek AKP iktidarına yeter 
artık gidin, yönetemiyor-
sunuz diyor” dedi.

Tığlı, yaptığı açıkla-
mada, Türkiye İstatistik Ku-
rumunun (TÜİK), mayıs ayı 
enflasyonunun bir önce-
ki aya göre yüzde 2.98 
arttığını, yıllık artışın ise 
yüzde 73.5 olduğunu 
açıkladığını, Enflasyon 
Araş tırma Grubunun 

(ENAG) ise aynı ay için ar-
tışın yüzde 5.46, yıllık artı-
şın ise yüzde 160.76 ola-
rak açıkladığını hatırlattı.

“ Va tan da şın alım 
gücü bitmiştir. Vatandaş 
açlığın ve yoksulluğun ku-
cağına atılmıştır. Son 24 
yılın en yüksek seviyesine 
ulaşan bu rakamlar hipe-
renflasyon habercisidir. 
3-5 ay sonra TÜİK bile enf-
lasyon rakamlarını 3 ha-
neli olarak açık larsa 
kimse şaşırmasın” diye-
rek, şu açıklamayı yaptı:

“Ülkeyi yöneteme-
yen, halkından uzak, va-
tandaşının sesini duyma-
yan, ekonomiyi hiç bil-
meyen AKP iktidarı ve 
genel başkanı yüzün-
den, vatandaş pazar 

alışverişini tane ile kasap 
alışverişi gram ile yapmaya 
başlamıştır. Artık mutfakta 
tencereler kaynamıyor. İçi 
boş buzdolapları için sade-
ce 200 liracık elektrik fatu-
rası ödeniyor. Mazot ve 
benzin alınamayan araç-
lar, park edildiği yerlerde 
çürüyor. Dondurma, gof-
ret, bisküvi alacak parası ol-
mayan baba, çocuğunu 
elinden tutup gezdiremi-
yor. AKP iktidarı ve onun sa-
raylarda yaşayan genel 
başkanı, tüm bu olan bi-
tenleri, yaşananları, yoksul-
luğu ve ülkenin kötüye gidi-
şini görmezden gelerek, bu 
ülkeyi babalarının çiftliği 
gibi idare ediyorlar.”

Haber: Mehmet Yaşar
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Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, niteliği, kıymeti, adedi, önemli özellikleri :
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Giresun İl, Tirebolu İlçe, Doğancı Köyü 102 Ada, 95 Parsel SARAY KIRANI Mevkii, Satışa 
konu taşınmaz ; 2.155,02 m2 alana sahip olup, "Ev veTarla ve Bahçe" vasfında tapuya kayıtlı ve ka-
dastro parseli niteliğindedir. Taşınmaz üzerinde mevcut durumda fındık bahçesi olduğu ve bir adet 2 
katlı betonarme yapı bulunduğu gözlemlenmiştir. Dava korusu taşınmaz ile ilgili Tirebolu Belediye Baş-
kanlığı'nın 03.08.2021 tarihli 812 sayılı yazıya istinaden; taşınmazın 1/1000 ölçekli uygulama imar pla-
nında içerisinde yer aldığı "konut, yol ve park alanı" niteliğinde olduğu anlaşılmıştır. Taşınmaz beledi-
ye mücavir alan sınırları içerisindedir. Taşınmaz her türlü belediye hizmetlerinden ve sosyal hizmetler-
den faydalanmaktadır. Arsa tarifine yönelik halen yürürlükte bulunan " 1319 Sayılı Emlak Vergisi Ya-
sası'nın 1610 sayılı yasa ile değişik 12. maddesinin 2.fıkrasına göre" Belediye sınırları içinde meskun 
mahalde bulunan ve belediye hizmetlerinden yararlanan taşınmazlar arsa vasfındadır denilmektedir. 
satışa konu taşınmaz ise bu özellikleri taşıdığından ARSA vasfındadır. Taşınmaz üzerinde bulunan 
yapı taban oturum alanı kadastro kayıtlarında ve yerinde yapılan ölçümlerde yaklaşık olarak 90 m2, 
normal kat alanı 92 m2 olmak üzere toplam 182 m2 inşaat alanına sahip betonarme iki katlı bir yapıdır. 
Yapı giriş kapısı ile pencere doğramaların ahşap doğrama olduğu ve çatısının almadığı tespit edilmiş-
tir. Yapının elektik, su ve pissu tesisatlarının kısmi yapılı olduğu gözlemlenmiştir. Taşınmazın dışı sıva-
lı ve fakat boyasızdır. Yapının imar planı içerisinde bulunduğu, ulaşımın köy/mahalle yolundan sağ-
landığı, çöp, kanalizasyon gibi hizmetlerden yararlandığı tespit edilmiştir. Yapının keşif tarihi itibariyle 
kullanılmadığı gözlemlenmiştir. Yapı incelendiğinde çok eski ve kullanılmaz halde olduğu gözlemlen-
miştir. Yapının yaklaşık 40-50 yıllık olduğu öngörülmüştür.
Yüzölçümü : 2.155,02 m2
İmar Durumu : AYRIK NİZAM 2 KAT KONUT ALANI PARK VE YOL OLARAK GÖRÜNMEKTEDİR .
Kıymeti : 505.535,14 TL
KDV Oranı : %8
Kaydındaki Şerhler : TAPU KAYDINDAKİ GİBİDİR
1. Satış Günü : 01/06/2023 günü 10:00 - 10:05 arası
2. Satış Günü : 12/07/2023 günü 10:00 - 10:05 arası
Satış Yeri : KÖRLİMAN MAH. MEHMET BAYRAK CAD. TİREBOLU ADLİYESİ MAHKEMELER 
TEVZİ VE VEZNE BÜROSU ZEMİN KAT
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Satış şartları :
1- İhale açık artırma suretiyle yapılacaktır. Birinci artırmanın yirmi gün öncesinden, artırma tarihinden 
önceki gün sonuna kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebilecektir. Bu ar-
tırmada tahmin edilen değerin %50 sini ve rüçhanlı alacaklılar varsa alacakları toplamını ve satış gi-
derlerini geçmek şartı ile ihale olunur. Birinci artırmada istekli bulunmadığı takdirde elektronik ortam-
da birinci artırmadan sonraki beşinci günden, ikinci artırma gününden önceki gün sonuna kadar elekt-
ronik ortamda teklif verilebilecektir. Bu artırmada da malın tahmin edilen değerin %50 sini, rüçhanlı ala-
caklılar varsa alacakları toplamını ve satış giderlerini geçmesi şartıyla en çok artırana ihale olunur. 
Böyle fazla bedelle alıcı çıkmazsa satış talebi düşecektir.
2- Artırmaya iştirak edeceklerin, tahmin edilen değerin % 20'si oranında pey akçesi veya bu miktar 
kadar banka teminat mektubu vermeleri lazımdır. Satış peşin para iledir, alıcı isteğinde (10) günü geç-
memek üzere süre verilebilir. Damga vergisi, KDV, 1/2 tapu harcı ile teslim masrafları alıcıya aittir. Tel-
lâllık Harcı, taşınmazın aynından doğan vergiler satış bedelinden ödenir. (Alacakları rehinli olan ala-
caklıların satış tutarı üzerinden rüçhan hakları vardır. Gümrük resmi ve akar vergisi gibi Devlet teklifle-
rinden muayyen eşya ve akardan alınması lazım gelen resim ve vergi, rehinli alacaklardan sonra 
gelir.)
3- İpotek sahibi alacaklılarla diğer ilgilerin (*) bu gayrimenkul üzerindeki haklarını özellikle faiz ve gi-
derlere dair olan iddialarını dayanağı belgeler ile (15) gün içinde dairemize bildirmeleri lazımdır; aksi 
takdirde hakları tapu sicil ile sabit olmadıkça paylaşmadan hariç bırakılacaktır.
4- Satış bedeli hemen veya verilen mühlet içinde ödenmezse İcra ve İflas Kanununun 133 üncü mad-
desi gereğince ihale feshedilir. İhaleye katılıp daha sonra ihale bedelini yatırmamak sureti ile ihalenin 
feshine sebep olan tüm alıcılar ve kefilleri teklif ettikleri bedel ile son ihale bedeli arasındaki farktan ve 
diğer zararlardan ve ayrıca temerrüt faizinden müteselsilen mesul olacaklardır. İhale farkı ve temerrüt 
faizi ayrıca hükme hacet kalmaksızın dairemizce tahsil olunacak, bu fark, varsa öncelikle teminat be-
delinden alınacaktır.
5- Şartname, ilan tarihinden itibaren herkesin görebilmesi için dairede açık olup gideri verildiği takdir-
de isteyen alıcıya bir örneği gönderilebilir.
6- Satışa iştirak edenlerin şartnameyi görmüş ve münderecatını kabul etmiş sayılacakları, başkaca 
bilgi almak isteyenlerin 2021/2 Satış sayılı dosya numarasıyla müdürlüğümüze başvurmaları ilan olu-
nur.31/05/2022

(Basın:ILN01633160)Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de 
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Enflasyon rakamları son 24 yılın zirvesinde

TÜİK'e göre mayısta enf-
lasyon yüzde 73,50'ye yüksel-
di. Nisanda oran yüzde 69,97 
olmuştu. ENAG'a göre ise 
mayıs enf lasyonu yüzde 
160,67'ye yükseldi.

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK), mayıs ayı enflasyon ra-
kamlarını açıkladı. Nisanda 
yüzde 69,97 olan enflasyon, 
mayısta yüzde 73,50 ile 24 
yılın zirvesine yükseldi.

Tüketici fiyatları endeksin-
de (TÜFE) 2022 yılı mayıs ayın-
da bir önceki aya göre yüzde 
2,98, bir önceki yılın aralık 
ayına göre yüzde 35,64, bir 
önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 73,50 ve on iki aylık or-
talamalara göre yüzde 39,33 
artış gerçekleşti.

Reuters anketinde mayıs-
ta TÜFE’de aylık yüzde 4,8, yıl-
lık yüzde 76,55 artış bekleni-
yordu. Bloomberg anketinde 
de beklenti aylık enflasyonun 
yüzde 4, yıllık enflasyonun 
yüzde 74,70 olacağı yönün-
deydi. TÜİK’in hesaplaması, pi-
yasa beklentilerinin altında 
kaldı.

Enflasyon Araştırma Grubu 
(ENAGrup), tüketici fiyat en-
deksinin (E-TÜFE) mayıs ayın-
da yüzde 5,46, son 12 ayda 
yüzde 160,76 arttığını açıkla-
dı.

İstanbul Ticaret Odası 
(İTO), İstanbul’da perakende 
fiyatların mayısta bir önceki 
yılın aynı dönemine göre 
yüzde 87,35, bir önceki aya 
göre yüzde 5,84 arttığını açık-
lamıştı.

GIDA ENFLASYONU YÜZDE 
91,63’E YÜKSELDİ

Yıllık en düşük artış yüzde 
19,81 ile haberleşme ana gru-
bunda gerçekleşti. Bir önceki 
yılın aynı ayına göre artışın 
düşük olduğu diğer ana 
gruplar sırasıyla yüzde 27,48 
ile eğitim, yüzde 29,80 ile 
giyim ve ayakkabı ve yüzde 
37,74 ile sağlık oldu.

Buna karşılık, bir önceki yılın 
aynı ayına göre artışın yüksek 
olduğu ana gruplar ise sırasıy-
la, yüzde 107,62 ile ulaştırma, 
yüzde 91,63 ile gıda ve alkol-
süz içecekler, yüzde 82,08 ile 
ev eşyası oldu.

MAYISTA EN FAZLA ARTIŞ 
ALKOL VE TÜTÜNDE

Ana harcama grupları itiba-
rıyla 2022 yılı Mayıs ayında en az 
artış gösteren ana gruplar yüzde 
0,41 ile eğitim, yüzde 1,49 ile ha-
berleşme ve yüzde 1,61 ile sağ-
lık oldu.

Buna karşılık, 2022 yılı Mayıs 
ayında artışın yüksek olduğu 
ana gruplar ise sırasıyla, yüzde 
6,53 ile alkollü içkiler ve tütün, 
yüzde 6,15 ile eğlence ve kültür, 
yüzde 5,47 ile lokanta ve oteller 
oldu.

Mayıs 2022’de, endekste 
kapsanan 144 temel başlıktan 
(Amaca Göre Bireysel Tüketim Sı-
nıflaması), 9 temel başlığın en-
deksinde düşüş gerçekleşirken, 
5 temel başlığın endeksinde de-
ğişim olmadı. 130 temel başlı-
ğın endeksinde ise artış gerçek-
leşti.

İşlenmemiş gıda ürünleri, 
enerji, alkollü içkiler ve tütün ile 
altın hariç TÜFE’de 2022 yılı 
Mayıs ayında bir önceki aya 
göre yüzde 3,83, bir önceki yılın 
Aralık ayına göre yüzde 27,59, 
bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 61,63 ve on iki aylık orta-
lamalara göre yüzde 34,64 artış 
gerçekleşti.

ZAM ŞAMPİYONU PAKET TUR
Mayıs ayı zam şampiyonu, 

yüzde 71,04’lük aylık ortalama 
zam oranıyla paket turlar oldu. 
Havayolu ile yolcu taşımacılığı 
da yüzde 14,98’lik zam oranıyla 
ikinci sırada yer aldı.

Tereyağı mayısta yüzde 
14,16’lık zam oranıyla üçüncü, 
çocuk giyim yüzde 13,91’le dör-
düncü sırada yer aldı.

Yavuz’dan vakıflara kurbanlık fiyatı tepkisi

Giresun Damızlık Koyun, Keçi Ye-
tiştiricileri Birliği Başkanı Adem Yavuz, 
yaklaşan Kurban Bayramı öncesi çe-
şitli vakıflar tarafından açıklanan kur-
ban bedellerinin piyasa gerçeklerini 
yansıtmadığını savundu.

Yavuz, yaptığı açıklamada, Diya-

net İşleri Başkanlığı’nın 2022 yılı 
vekalet yoluyla kurban kesim be-
delinin yurt içinde 2 bin 250 lira, 
yurt dışında 1800 lira olarak be-
lirlenen fiyatların piyasa ücreti-
nin çok altında olduğunu belirtti.

Fiyatların belirlenirken üretici-

nin görüşünün alınmadığını dile 
getiren Yavuz, şunları kaydetti:

“Sivil toplum örgütleri olarak, 
temsilcisi olduğumuz birlikler ola-
rak 81 ilde karar aldık, bu konuyu 
gerekli mercilere ulaştıracağız. 
Biz istiyoruz ki üreticilerin hakkı ye-
nilmesin, üreticilerimize sahip çı-
kılsın, üreticilerimiz bir yıl boyun-
ca besledikleri kurbanlık hay-
vanlarını istenilen fiyata satabil-
sin. Üreticilerimiz açıklanan fiyat-
larla kar etme şansı yok, haliyle 
zarar etmiş olacak.”

Kurbanlık hayvanın nakliyesi-
nin, kesiminin, depolanmasının 
masraflı işlemler olduğunu belir-
ten Yavuz, “Kesinlikle açıklanan 
rakamlarla kurban vasfı taşıya-
cak hayvanlar bu fiyatlara alı-
namaz. Burada üretici tama-
men ezilmiş oluyor. Bu açıkla-
nan fiyatlar bağışla kurban 
kesen insanları rehavete düşür-
mektedir, pazardan kurban 
alan vatandaşları da doğrudan 
etkilemektedir” dedi.

(Mehmet Yaşar)

TARGEV: Ya 3,5 dolar ya 60 lira

Tarımsal Gelişme, Eğitim 
ve Sosyal Dayanışma Vakfı 
(TARGEV) Yönetim Kurulu Baş-
kanı Sami Doğan, fındık tarı-
mının sürdürülebilir olması 
için fındık alım fiyatının kilo ba-
şına en az 60 lira ya da 3,5 
dolar olarak belirlenmesi ge-
rektiğini söyledi.

TARGEV, fındık üretiminin 
sürdürülebilir olması ve kırsal-
dan göçün önlenmesi için fın-
dık alım fiyatlarının ne kadar 
olması gerektiğiyle ilgili kap-
samlı bir rapor hazırladı. TAR-
GEV Yönetim Kurulu Başkanı 
Sami Doğan, rapora ilişkin 
yaptığı yazılı açıklamada şun-
ları kaydetti:

"FINDIK ÜRETİLEN İLLERDE 
BAŞKA GELİR KAYNAĞI YOK”

"Türkiye'de yaklaşık 425 
bin üretici aile, 2021 yılında 
738 bin 920 hektar alanda 
684 bin ton fındık üretimi ger-
çekleştirdi. TÜİK verilerine 
göre Türkiye'de 33 ilde fındık 
üretimi yapılmakla birlikte, 
yasal olarak fındık üretimi ya-
pılacak olan 16 il, ticari olan 
fındık üretimin yüzde 100'üne 
yakınını oluşturuyor. 2021 yı-
lında toplam fındık üretiminin 

yüzde 93,2'sini, Ordu yüzde 
24,5, Samsun yüzde 17,1, Sa-
karya yüzde 14,1, Giresun 
yüzde 12,2, Düzce yüzde 
11,1, Zonguldak yüzde 7,8 
ve Trabzon yüzde 6,4 ile oluş-
turdu. Fındık üretimi, yapılan il-
lerde özellikle kırsal alanda 
yaşayan insanların tek geçim 
kaynağı olarak göze çarpı-
yor. Söz konusu illerde başka 
ürün üretimi de söz konusu ol-
madığı için üreticiler devletin 
tarım sektörüne transfer ettiği 
desteklerin hiçbirinden yarar-
lanamıyor. Trabzon Ticaret 
Borsası'nda, 23 Mayıs 2022 ta-
rihinde ortalama kabuklu fın-
dık kg fiyatı 41,4 TL'den, iç fın-
dık 79 TL'den işlem görüyor. 
Ordu'da ise serbest piyasada 
39-40 TL/kilodan işlem görü-
yor. TMO, kendi stokunda bu-
lunan kabuklu fındığı KDV 
hariç 41-50 TL'den satıyor.

"TÜRKİYE’NİN FINDIK İHRA-
CATINDAN ELDE EDİLEN GELİR 
DÜŞÜŞ GÖSTERİYOR”

TÜİK verilerine göre; Türki-
ye, dünya fındık üretiminde 
yüzde 65-70'lik payla ilk sıra-
da yer alıyor. Dünya ortala-
ma kabuklu fındık ihracat mik-

tarı 750 bin ton civarında olur-
ken bu ihracatın yaklaşık yüzde 
60-70'ini Türkiye gerçekleştiriyor. 
Türkiye, 2015 yılında toplam 
240 bin 137 ton fındık ihracatı 
yaparken ihracattan elde ettiği 
gelir 2 milyon 827 bin 316 dolar 
oldu. 2015 yılında, fındık ihraca-
tının toplam fındık ihracatının 
içindeki pay yüzde 2,11'i buldu. 
2021 yılına gelindiğinde ise 357 
bin 566 ton fındık ihraç edilme-
sine karşın fındıktan elde edilen 
gelir, 2015 yılının da gerisine dü-
şerek 2 milyon 342 bin 815 do-
larda kaldı. Bu rakam, fındık ih-
racatının toplam fındık ihracatı-
nın içindeki payının da yüzde 
1,13'e düşmesine neden oldu.

"FINDIK ALIM FİYATI EN AZ 60 
TL OLMALI”

2022 yılı ürünü fındığın kilog-
ram maliyeti yaklaşık 48,5 TL ola-
rak tespit edildi. Geçen sezon ol-
duğu gibi bu yıl da fındık alım 
görevi TMO'ya veri lecekse 
TMO'nun başta ürün maliyeti 
olmak üzere, ihracat fiyatı, girdi 
fiyatlarındaki artışları dikkate ala-
rak, tek başına toplam ihracatı-
mızın yaklaşık yüzde 1,2'sini 
oluşturan fındık tarımının sürdü-
rülebilir olması için en az 60 
TL/kilo veya 3,5 dolar/kilo karşılığı 
bir fiyatı alım fiyatı olarak belirle-
mesi uygun olacaktır. Ayrıca 84 
yıllık tecrübesiyle fındıkta bir ekol 
olan Fiskobirlik'in eski haline dö-
nüştürülmesi için her türlü des-
tek ve girişimin yapılması gere-
kiyor. Böylece fındık piyasasın-
daki az sayıda şirketin hakim ol-
ması engellenerek, örgütsel 
gücü olan çiftçilerin bir araya 
getirilip pazarlık gücü elde et-
mesi sağlanmalıdır.”

(Dursun Onur)
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Giresun Barosu’ndan geleneksel balo
Salih Gürer’e şampiyonluk 
kupası ve madalyalarını 
Giresun Belediye Başkanı 
Aytekin Şenlikoğlu verdi.

Giresun Barosu Masa 
Tenisi Turnuvasında ikinci 
olan Giresun Barosu Baş-
kanı Soner Karademir’e 
ma dal ya s ı n ı  ön ce ki  
dönem baro başkanların-
dan vefat eden Baro Baş-
kanı Ahmet Ersöz’ün eşi 
Aysın Ersöz, Giresun Barosu 
Dart Turnuvasında birinci 
olan Hami Öztürk ve 
üçüncü olan Onur Salih 
Gürer’e madalyalarını Gi-
resun Barosu Başkan Yar-
dımcısı Uğur Aksu, Giresun 
Barosu Tavla Turnuvasında 
birinci olan Salih Başusta-
oğlu ve ikinci olan Mert-
can Pay’a madalyalarını 
Giresun Barosu Saymanı 
İlknur Civelekoğlu, Giresun 
Barosu Satranç Turnuva-
sında birinci olan Yusuf 
Uzun ve ikinci olan Deniz 
Düdükcü’ye madalyaları-
nı Giresun Barosu TBB De-
legesi Şükrü Kocuk, Gire-
sun Barosu Eşli Okey Turnu-
vası şampiyonları Onur 
Salih Gürer ve Baro Perso-
neli Murat Öksüz’e madal-
yalarını Giresun Barosu TBB 
Delegesi Tezcan Sürücü, 
Runkerasus Giresun Mara-
tonunda Giresun Barosu 
adına yarışıp 10 kilomet-
rede şampiyon olan Tuba 
Şenel’e plaketini Giresun 
Barosu Başkanı Soner Ka-
rademir verdi.

Giresun Barosunun Gele-
neksel Avukatlar Balosu Gire-
sun La Quinta by Wyndham 
Otelinde gerçekleştirildi.

Baloya avukatlar, stajyer 
avukatlar, baro personelleri 
ve ailelerinin yanı sıra Giresun 
Milletvekili Sabri Öztürk, Gire-
sun Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, Giresun Barosu yö-
netim kurulunun daveti üzeri-
ne 25 yıl baro başkanlığı yap-
mış rahmet li Av. Ahmet 
Ersöz’ün eşi Aysın Ersöz ve kızı 
ile Giresun Barosu TBB Delege-
leri Şükrü Kocuk ile Tezcan Sü-
rücü katıldı.

Giresun Barosu Başkanı 
Soner Karademir, yaptığı ko-
nuşmanın ardından meslekte 
25. yılını tamamlamış avukat-
lara plaketlerini verdi. Baloda 
Giresun Barosunun düzenle-
diği avukat spor oyunlarında 
dereceye giren avukatlara 
da ödülleri verildi.

Balo pastasını en kıdemli 
avukat olan Mehmet Turan ile 
yine baloda bulunan ruhsatını 

en yeni almış avukat Nur-
han Günaydın birlikte kes-
tiler. Yılın şanslı avukatı çe-
kilişini kazanan Mehmet 
Turan’a hediyesini Yalçın 
Alaca verdi.

Ses ve sahne sanatçısı 
Görkem’in sahne aldığı 
gecede Giresun Barosu 
avu kat la r ı  mes le ğin 
yoğun st re sinden bir 
nebze olsun uzaklaştılar.

MESLEKTE 25 YILLIK 
KIDEMİ DOLDURAN AVU-
KATLARA PLAKET

Bu arada Giresun La 
Quinta by Wyndham Otel-
de düzenlenen Giresun 
Barosu Geleneksel Avu-

katlar Balosunda Giresun 
Barosu Başkanı Soner Ka-
rademir meslekte 25. yılını 
tamamlamış olan; Gire-
sun Belediyesi Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu ile Şükrü 
Kocuk, Yıldız Aktan, Nergiz 
Özdemir, Serkan Özdemir, 
İbrahim Topal, Caner Yü-
cesan, Orhan Tozlu ve 
Cemal Kayiş’e plaketlerini 
verdi.

AVUKAT SPOR OYUNLA-
RINDA DERECEYE GİREN-
LERİN ÖDÜLLERİ VERİLDİ

Giresun Barosunca 5 
Nisan Avukatlar Günü Et-
kinlikleri kapsamında 7 
dalda düzenlemiş olan tur-
nuvalardadereceye gi-
renleri de ödülleri düzen-
lenen baloda verildi.

Giresun Barosu Voley-
bol Turnuvası Şampiyonu 
Sinan Bayram, İlyas Palak, 
Mücahit Yılmaz, Onur 
Salih Gürer, Demet Avcı ve 
Hazal Yaramış’tan oluşan 
takıma şampiyonluk ku-
pası ve madalyalarını Gi-
resun Milletvekili Sabri Öz-
türk, Giresun Barosu Bas-
ketbol Turnuvası Şampiyo-
nu Oğuz Kaan Zıvalı, Onur 

Yavuzkan ve Yavuz Gıda ilk 500’de

İ s t a n b u l  S a n a y i  
Odası'nın Türkiye’nin 500 
Büyük Sanayi Kuruluşu 
2021 Yılı Araştırmasına 
göre Giresun’dan Yavuz-
kan Hazel Gıda ile Yavuz 
Gıda ilk 500 arasına girdi.

Giresun Ticaret Borsası 
Başkanı Hamza Bölük, 
İstanbul Sanayi Odası'nın 
Türkiye’nin 500 Büyük Sa-
nayi Kuruluşu 2021 Yılı 
Araştırmasına göre Ya-
vuz kan Hazel  Gıda 

378’inci, Yavuz Gıda ise 
407’nci sırada yer aldıklarını 
belirtti.

Bölük, iki kuruluşu başarı-
larından dolayı kutlayarak, 
“Ülkemizin, bölgemizin ve ili-
mizin en önemli geçim kay-
nağı olan fındığımı za 
değer katmanın haklı guru-
runu bizlere yaşatan kıy-
metli üyelerimizin kurucuları 
başta olmak üzere bu de-
ğerin bir araya gelmesinde 
emeği bulunan tüm çalı-
şanlarını bir kez daha tebrik 
ediyor, bol ve bereketli ka-
zançlarının devamını diliyo-
ruz” dedi.

İlerleyen menisküse başarılı operasyon

Giresun Üniversitesi Eği-
tim ve Araştırma Hastane-
sinde, ileri derecede me-
nisküs kaybı olan hastalar 
için menisküs transplan-
tasyonu (menisküs kaybı) 
Ortopedi Anabilim Dalı 
Başkanı Prof. Dr. Cem Zeki 
Esenyel ve ekibi tarafın-
dan başarılı bir operasyon 

gerçekleştirildiği bildirildi.
Hastane başhekimli-

ğinden yapılan açıklama-
da, menisküs yırtığı nede-
niyle dış menisküsü tama-
men alınmış, ön çapraz 
bağları yırtık olup hareket 
kısıtlılığı, dizde boşalma ve 
ağrı şikayetleriyle hasta-
neye başvuran hastaya 

menisküs transplantasyonu 
uygulandığını belirtilerek, şu 
bilgiler verildi:

“Bu cerrahi işlemi yapıla-
bilmesi için gereken menis-
küs dokusu organ bağışı ile 
temin edilmiştir. Daha önce 
menisküs yırtığı nedeniyle dış 
menisküsü tamamen alın-
mış olup, ön çapraz bağları 
yırtık olup hareket kısıtlılığı, 
dizde boşalma ve ağrı şika-
yetleriyle hastanemize baş-
vuran Ertan Akgün adlı hasta 
ortopedi kliniğimizde menis-
küs transplantasyonu ameli-
yatı Ortopedi Anabilim Dalı 
Başkanı Prof. Dr. Cem Zeki 
Esenyel ve ekibi tarafından 
başarılı bir şekilde uygulana-
rak tedavi edildi. Bu tür genç 
hastalarda menisküs olma-
ması erken yaşta dizde oste-
oartrit (kireçlenme) neden ol-
maktadır.”

Rektör Can öğrencilerin sorularını yanıtladı
meler ve iyileştirmeler hak-
kında öğrencilere bilgilere 
aktaran Rektör Prof. Dr. Yıl-
maz Can konuşmasının 
devamında şunları söyle-
di:

“Giresun Üniversitesinin 
kalitesini arttırma noktasın-
da siz değerli öğrencileri-
mizin taleplerine son de-
rece önem veriyoruz. Üni-
versitemiz kalite süreçleri-
ne yönelik çalışmaların 
gerçekleştirilmesinde öğ-
rencilerimiz en önemli 
paydaşlarımızdandır. Bu 
tür buluşmalar aracılığıyla 
öğrencilerin sorun ve bek-
lentilerini öğrenip bunları 
karşılamaya çalışmanın 
yanı sıra öğrenci lerin 
görüş ve düşünceleriyle 
üniversite yönetimine katkı 
sağlaması da son derece 
önemlidir.”

Programda, Akreditas-
yon, Akademik Değerlen-
dirme ve Kalite Koordina-
törlüğü ile Öğrenci Kalite 
Topluluğu aracılığıyla top-
lanan geri bildirimlerle 
oluşturulan sorular buluş-
ma esnasında Rektör Prof. 
Dr. Yılmaz Can tarafından 
cevaplandırıldı.

Etkinlik; değerlendir-
me, geri bildirimlerin top-
lanması ve kapanış konuş-
masının ardından sona 
erdi.

Giresun Üniversitesi Akredi-
tasyon, Akademik Değerlen-
dirme ve Kalite Koordinatörlü-
ğü ile Kalite Topluluğu tarafın-
dan “Giresun Üniversitesi Kali-
te Yolculuğunda: Rektör-
Öğrenci Buluşması” etkinliği 
düzenlendi.

Öğrencilerin kalite güven-
cesi süreçlerine nitelikli katılı-
mını ve etkileşimi arttırmak, iç 
kalite güvencesi sisteminin ge-
lişimine yönelik alınan geri bil-
dirimlerin üst yönetime iletil-
mesi amacıyla yüz yüze ger-
çekleştirilen etkinlik iki ayrı otu-
rum şeklinde gerçekleştirildi. 
Etkinliğe, üniversite birim kalite 
komisyonları öğrenci üyeleri 
ve farklı yerleşkelerden fakül-

te, enstitü, yüksekokul, 
meslek yüksekokul öğren-
cileri katılım sağladı.

Programın ilk oturumu, 
“Akreditasyon, Akademik 
Değerlendirme ve Kalite 
Koordinatörlüğü ile Öğ-
renci Kalite Elçileri Buluş-
ması” başlığıyla gerçek-
leşti. Bu oturumda, Öğr. 
Gör. Firdevs İclal Karataş 
Aydın ve Öğr. Gör. Hakan 
Sipahi tarafından üniversi-
te birim kalite komisyonu 
öğrencilerinin iç kalite gü-
vencesi sistemindeki rolle-
ri hakkında bir sunum ger-
çekleştirildi.

Öğr. Gör. Firdevs İclal 
Karataş Aydın’ın modera-

törlüğünde gerçekleşen 
ikinci oturumun ilk sunu-
munu Kalite Koordinatörü 
Prof. Dr. Mustafa Şanal 
yaptı. Şanal’ın “Akreditas-
yon, Akademik Değerlen-
dirme ve Kalite Koordina-
törlüğü Çalışmaları Hak-
kında Bilgilendirme” baş-
lıklı sunumunun ardından 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Güven Özdem de “Gire-
sun Üniversitesinde Kalite 
Güvencesi Süreçleri Nasıl 
Gerçekleşiyor?” başlığıyla 
bir sunum gerçekleştirdi.

“Rektör-Öğrenci Buluş-
ması” ile tamamlanan 
ikinci oturumda; üniversi-
tede yaşanan son geliş-

Sema Ünlü’den halk 
eğitim sergisine tam not

Giresun Valisi Enver 
Ünlü’nün eşi Sema Ünlü, 
Atatürk Meydanında dü-
zenlenen “2. Hayat Boyu 
Öğrenme Haftası” etkinli-
ğine katılarak sergilenin 
eserleri inceledi.

Giresun Şehit İsmail 
Bay Halk Eğitimi Merkezi ta-
rafından bu yıl ikincisi dü-
zenlenen “Hayat Boyu Öğ-
renme Haftası” etkinliğine 
katılan Sema Ünlü, halk 
eğitimi merkezleri tarafın-
dan yapılan çalışmaların 
sergilendiği stantları geze-
rek; Halk Eğitim Merkezi 
Müdürü Salih Uzun, usta 
öğreticiler ve kursiyerler-
den bilgi aldı.

El emeği göz nuru ile 
hazırlanan çalışmaların 
yer aldığı stantları gezen 
Ünlü, eserleri çok beğen-
diğini ifade ederek, çalış-
malara katkı sağlayan ve 
emeği geçenlere teşek-
kür etti.

Eser lerden övgüyle 
bahseden Sema Ünlü, bir 
süre kursiyerler tarafından 
yapılan ebru çalışmasını 
takip ederek, kendisi de 
yapmaya çalıştı.

Vali Enver Ünlü tarafın-
dan açılışı gerçekleştirilen 
ser gi le rin bu lun du ğu 
stant larda; Gi re sun’a 
özgü ürün tasarımlar, altın 
yaldızlama fincan ve bar-

dak takımları, kâğıt rölyef, 
gümüş kazaz, cam boncuk, 
seramik biçimlendirme, 
iğne oyası, görsel sanatlar, 
resim, çinicilik gibi el sanat-
larından oluşan ürünler ser-
gileniyor.

Hayat Boyu Öğrenme 
Haftası nedeniyle açılan ser-
giler ve çalışmaların yer aldı-
ğı stantlar bu akşam kapa-
nacak.

Her yıl haziran ayının ilk 
haftası düzenlenmekte olan 
ve bu yıl 2’ncisi gerçekleştiri-
len “Hayat Boyu Öğrenme 
Haftası” etkinlikleriyle; halk 
eğitimi merkezlerinin yapmış 
olduğu çalışmaları tanıtmak 
ve daha fazla vatandaşın 
bu kurslardan istifade etme-
sini sağlamak amaçlanıyor.

Birbirinden güzel çalış-
maların yer aldığı stantları 
gezen Sema Ünlü’ye Vali Yar-
dımcı sı Mehmet Fik ret 
Çavuş’un eşi Deniz Çavuş ile 
İl Emniyet Müdürü Saruhan Kı-
zılay’ın eşi Nuran Kızılay eşlik 
etti.



TSYD’de asbaşkanlığa Taşkın getirildi

Genel Kurul Yarın

Rahmetullah’ta işlem tamam

Ünlü; haltercileri kutladı
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Spor Toto Süper Lig ekiplerinden 
Giresunspor'un Olağan Genel Kuru-
lu, çoğunluk sağlanamaması ne-
deniyle 8 Haziran'a ertelendi.

Kulüpten yapılan yazılı açıkla-
mada, Giresunspor Kulübü Derne-
ği'nin geçtiğimiz hafta tesislerde ya-
pılması planlanan Olağan Genel 
Kurul toplantısının, çoğunluk sağla-
namaması nedeniyle ertelendiği 
belirtildi.

Açıklamada, genel kurulun 8 Ha-
ziran Çarşamba günü Giresunspor 

Tesisleri'nde çoğunluğa bakıl-
maksızın gerçekleştirileceği kay-
dedildi.

Bu arada Giresunspor’un 
gerçek leş ti receği olağan 
genel kurulunda yaklaşık 160 
delegenin seçme ve seçilme 
hakkı bulunuyor. Geçtiğimiz 
yaz yapılan genel kurulda 120 li-
ralık aidatın 2 bin liraya çıkarıl-
masının ardından yaklaşık 160 
delegenin aidat yatırarak oy 
hakkına sahip olduğu öğrenildi.

Rodriguez’den üzücü haber
Giresunspor’a Altaylı 

Martin Rodriguez’den 
üzücü haber geldi.

Altay, Giresunspor’un 
ilgilendiği Şilili sol kanat 
Martin Rodriguez'e ser-
best kalmaması için son 
gününde ödeme yaptı. 
Siyah-beyazlılar böylelik-
le oyuncu ile davalık ol-
maktan kurtulurken, söz-
leşmesi devam eden 
Rodriguez bonservisini 
almak için Altay'a 300 
bin dolar ödemek zorun-
da kaldı.

Şilili futbolcunun tek ta-
raflı fesih yapmasını en-
gelleyerek yeni sezon ala-
cağını da ödemekten 
kurtulan Altay'ın toplam-
da 1 milyon 250 bin Euro 
olası borçtan kurtulduğu 
ifade edildi.

Talipleri olan ve kulü-
be veda eden Martin 
Rodriguez'in yaz transfer 
döneminde İzmir temsil-
cisine 300 bin dolar öde-
mesine kesin gözüyle ba-
kılıyor.

Nijeryalı Adentunji iddiası!
Makedonya Liginde oy-

nayan Ni jeryalı Sunday 
Adentunji’nin Giresunspor ile 
anlaştığı iddia edildi.

Giresunspor’un eski baş-
kanlarından Olgun Aydın’ın 
başkanlık yaptığı Makedon-
ya Ligi Şampiyonu Shku-
pi ’nin golcü oyuncusu 
Adentunji’nin haftaya yapı-
lacak olan genel kuruldan 
sonra Giresun’a imzaya ge-
leceği ileri sürüldü.

24 yaşındaki Nijeryalı 
oyuncu biten sezonda 28 
maçta 20 gol ile gol kralı 
olurken 6 gole de katkıda bu-
lundu.

Giresun Valisi Enver 
Ünlü, Avrupa Büyükler Hal-
ter Şampiyonasında Avru-
pa 2’ncisi olan Milli Sporcu 
Cansu Bektaş ile Okul 
Sporları Yıldız (Kız-Erkek) Hal-
ter Türkiye Birinciliği Yarış-
malarında Türkiye Şampi-
yonu olan Arda Bıyık’ı 
kabul ederek kutladı.

Arnavutluk’un başkenti 
Tiran’da organize edilen 
Avrupa Büyükler Halter 
Şampiyonasında 45 kilo-
da Cansu Bektaş 85 kilo 
silkme, 68 kilo koparma ve 
toplamda 153 kilo kaldıra-
rak gümüş madalya kaza-
narak Avrupa 2’nciliğini 
elde etti.

Giresun’da düzenlenen 
Okul Sporları Yıldız (Kız-Erkek) 
Halter Türkiye Birinciliği Yarış-
malarında, Keşap Türk Tele-
kom Ortaokulu öğrencisi 
Arda Bıyık; silkmede 85 kilo, 
koparmada 100 kilo, top-
lamda 185 kilo kaldırarak Tür-
kiye Şampiyonu oldu.

 (Giresun Valiliği)

Gençlerbirliği alt yapısında yeti-
şen ve son 5 sezondur başkent ekibi-
nin formasını giyen Rahmetullah Be-
rişbek, Giresunspor'la anlaşma sağ-
ladı.

23 yaşındaki orta saha oyuncusu 
Rahmetullah Berişbek, Giresuns-
por’da yapılacak genel kurulun ar-
dından transfer yasağını kaldırması 
halinde resmi imzayı atacak.

Futbola Gençlerbirliği alt yapısın-
da başlayan orta saha oyuncusu son 
5 sezondur başkent ekibinde forma 
giyiyordu. Bu sezon 18 maçta süre 
alabilen Rahmetullah Berişbek'in söz-
leşmesi sona ermişti. (Fanatik)

Türkiye Spor Yazarları Derneği’nin (TSYD) 
asbaşkanlığına Murat Taşkın getirildi.

İki dönemdir TSYD Yönetim Kurulu üyesi 
olarak görev yapan Murat Taşkın, Kerim Hoş-
fikirer’in Adana Şube Başkanlığına seçilme-
si nedeniyle boşalan asbaşkanlıkta başkan 
Oğuz Tongsir ’in yardımcısı olarak da görev 
yapacak.

TSYD’de de Nuri İmre ve Recep Çınar 
da asbaşkan olarak görev yapıyorlar. 
Murat Taşkın daha önce Trabzon Gazeteci-
ler Cemiyeti (TGC) ve TSYD Trabzon Şube 
Başkanlığı görevlerinde de bulunmuştu.

Taşkın’ın TSYD’de asbaşkanlığa getiril-
mesiyle bölgedeki TSYD’lerin daha güçlü 
hale gelmesi olarak değerlendiriliyor. 
(Haber Merkezi)

“Diabete’yi çok beğeniyorum”
Adana Demirspor'daki per-

formansıyla göz dolduran for-
vet Britt Curtis Assombalonga, 
Giresunspor’da forma giyen 
Diabate’yi çok beğendiğini 
söyledi.

Son transferini 17 milyon 
Euro’ya Middlesbrough'ya 
yaptıktan sonra bonservissiz

olarak geldiği Adana De-
mirspor'daki performansıyla 
göz dolduran forvet Britt Curtis 
Assombalonga, Giresuns-
por’da forma giyen Diaba-
te’yi çok beğendiğini söyledi.

TFF’nin Tam Saha Der-
gisi’ne konuşan Adana De-
mirsporlu oyuncu, Mavi 
Şimşekler’den teklif aldı-
ğında hiç düşünmeden 
kabul ettiğini ve Türkiye’de 
oynamaktan mutlu oldu-
ğunu ifade ederken, 
Süper Ligde en çok be-
ğendiği oyuncuların Gire-
sunspor’da kiralık olarak 
oynayan Diabate ile Ga-
la tasa ray'dan Ber kan 
Kutlu'nun olduğunu ifade 
etti.

Trabzonspor’dan 4 oyuncu için girişim
Erce Kardeşler, Arda Ak-

bulut, Hüseyin Türkmen, 
Flavio, Muhammet Akpı-
nar, Yunus Mallı,

Batuhan Kör, Abdülka-
dir Parmak.

Giresunspor’un son olarak 
Adana Demirspor’un başarısı 
için er döken kaleci Ferhat 
Kaplan ve Trabzonspor’un ka-
lecisi Erce Kardeşler ile ilgilen-
diği öne sürüldü.

33 yaşındaki kaleci Ferhat, 
geçen sezon başında da Ço-
tanaklar’ın gündemine gel-
miş ancak Galatasaray’ı baş-
kanlığına seçilen işadamı Gi-
resunlu Burak Elmas, Okan’ın 
transferine izin verince Ferhat 

Adana Demirspor’un yo-
lunu tutmuştu.

Okan’ı yeniden kirala-
ması düşük ihtimal olan, 
Onurcan ile ise büyük 
oranda ayrılık yaşayacak 
olan Çotanaklar’ın sezon 
bitmeden Adana Demirs-
por macerasını sonlandır-
mak zorunda kalan Fer-
hat’ı renklerine katmak is-
tediği iddia edildi.

TRABZON’DAN ERCE’YE 

DE TEKLİF YAPILDI
Öte yandan Giresuns-

por yönetiminin, Erce Kar-
deşler transferi için de 
Trabzonspor’a teklif yaptı-
ğı öğrenildi. Yeşil beyazlı-
ların Erce’yi bonservisiyle 
birlikte kadroya katmak is-
tediği gelen bilgiler ara-
sında.

8 OYUNCU İÇİN GÖ-
RÜŞME YAPILACAK

Bu arada Giresuns-
por’un Trabzonspor’dan 
Erce ile birlikte toplam 4 
oyuncuyu kadrosuna kat-
mak istiyor. 8 Haziran’da 
gerçekleşecek kongre 
sonrası bu transferler için 
daha ciddi adımlar atıla-
cak.

Giresunspor'un, iddi-
aya göre Trab zons-
por'dan talip olduğu fut-
bolcular şunlar:


